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Abstract (en)
Fixing element (1) comprises a connecting bolt (9) inserted through a frame spar (2) designed as a hollow profile. The connecting bolt is used to
press the door furniture (3, 4) on the corresponding outer side of the frame spar. The connecting bolt is guided in a spacer sleeve (5) placed in the
frame spar which has a length corresponding at least to the distance between the inner side of an outer wall (14) and the outer side of the opposite
outer wall (15) of the frame spar. Preferred Features: The spacer sleeve consists of an inner sleeve (7) and an outer sleeve (6) which can be axially
adjusted relative to each other.

Abstract (de)
Ein Befestigungselement zum Befestigen mindestens eines Beschlagteiles (3, 4), wie eines Türgriffes oder dergleichen an einem zumindest
eine Hohlkammer (2a, 2b) aufweisenden Rahmenholm (2), mit einem Verbindungsbolzen (9), der durch die Hohlkammer (2a, 2b) und deren
Wandungen rührbar ist und mit dem das Beschlagteil (3, 4) an die zugeordnete Außenseite des Rahmenholms (2) pressbar ist, ist so gestaltet, daß
der Verbindungsbolzen (9) in einer in der Hohlkammer (2a, 2b) angeordneten Distanzhülse (5) geführt ist, die sich in Gebrauchsstellung einerseits
an einer Außenwandung (14, 15) der Hohlkammer abstützt und andererseits die gegenüberliegende Außenwandung (14, 15) vorzugsweise bis
maximal zur Außenseite durchtritt. <IMAGE>
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